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PROTOKÓŁ 

Posiedzenia XXXVIII SESJI RADY DZIELNICY VI Bronowice 
 

Posiedzenie XXXVIII sesji Rady Dzielnicy VI odbyło się w dniu 16 grudnia 2021 r.  

w trybie zdalnym za pomocą środków porozumiewania się na odległość przez aplikację Teams 

Microsoft z siedziby Dzielnicy VI Bronowice przy ul. Zarzecze 124A.  

 

 

W załączeniu do protokołu: 

1. oryginały uchwał, 

2. projekt porządku obrad (zaproszenie), 

3. lista obecności radnych. 

 

 

Posiedzenie sesji XXXVIII w trybie zdalnym otworzył i prowadził Przewodniczący Rady  

i Zarządu Dzielnicy VI Bronowice p. Bogdan Smok. Otwierając sesję Przewodniczący stwierdził 

quorum oraz prawomocność obrad. Sprawdzenie obecności odbyło się przez wyczytywanie przez 

prowadzącego sesję z alfabetycznej listy radnych, którzy potwierdzali swoją obecność, brak 

potwierdzenia oznaczał nieobecność radnego.  

Posiedzenie sesji trwało od godz. 19.05 do godz. 21.25 

W związku z trybem zdalnym sesji wszystkie głosowania odbywały się imiennie. 

Prowadzący poinformował radnych, że sesja Rady Dzielnicy VI Bronowice  

w Krakowie  utrwalana jest za pomocą urządzeń rejestrujących dźwięk oraz istnieje możliwość 

ich odtworzenia. Nagrania obrad będą udostępnione na stronie internetowej Dzielnicy oraz  

w inny sposób  tj. na wniosek o udostępnienie nagrań z sesji Rady Dzielnicy osobom trzecim.  

Poinformował ponadto, że publiczne przekazywanie na sesji dowolnych informacji  

o osobach fizycznych niepełniących funkcji publicznych, obecnych lub nie obecnych na sesji, lub 

wypowiadanie się publicznie na ich temat, może stanowić naruszenie ich prywatności 

oraz dobrego imienia, a w konsekwencji stanowić naruszenie ochrony (poufności) ich danych 

osobowych. 

Ad. 1 

Prowadzący obrady p. Bogdan Smok przedstawił porządek obrad. Przewodniczący 

zapytał czy są jakieś propozycje zmiany porządku obrad. W związku z ich brakiem 

poinformował, że wpłynęło do niego sześć wniosków o wprowadzenie punktu do porządku obrad  

(w trybie sprawy nagłej). Przystąpiono do głosowania nad wprowadzeniem punktów do porządku 

obrad: 

 



1. wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyboru 

Wiceprzewodniczącego Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Rady Dzielnicy VI Bronowice, 

druk nr 296. 

Prowadzący obrady poddał pod głosowanie imienne w/w wniosek: 

Radni głosowali w kolejności alfabetycznej wyczytywani przez Przewodniczącego p. Bogdana 

Smoka w następujący sposób: 

 

1. Waldemar Antosiewicz – za 

2. Wojciech Borkowski – za 

3. Marta Drużkowska – za 

4. Tomasz Fabiańczyk – za 

5. Katarzyna Frankiewicz-Oprocha – za 

6. Adam Goch – za 

7. Waldemar Janusz – za 

8. Jerzy Kopacz – za 

9. Marcin Kotek – za 

10. Łukasz Krajewski – za 

11. Marcin Kucharczyk – za 

12. Ryszard Kulczycki – za 

13. Wojciech Litwicki – za 

14. Michał Płaza – za 

15. Łukasz Quirini-Popławski – za 

16. Marcin Rzeszowski – za 

17. Janusz Sitarski – za 

18. Bartosz Smok – za 

19. Bogdan Smok – za 

20. Stefan Suliński – za 

21. Turek Małgorzata – za 

 

Podsumowując głosowanie nad wprowadzeniem do porządku obrad druku projektu uchwały nr 

296: 

za – 21 

przeciw – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 0 

Punkt został wprowadzony do porządku obrad przyjmując nr 8. 

 

2. wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie opinii do ustalenia 

warunków zabudowy dla inwestycji pn. „Budowa budynku mieszkalnego wielorodzinnego przy 

ul. Juliusza Lea”, druk nr 297. 

Prowadzący obrady poddał pod głosowanie imienne w/w wniosek: 

Radni głosowali w kolejności alfabetycznej wyczytywani przez Przewodniczącego p. Bogdana 

Smoka w następujący sposób: 

 

1. Waldemar Antosiewicz – za 



2. Wojciech Borkowski – za 

3. Marta Drużkowska – za 

4. Tomasz Fabiańczyk – za 

5. Katarzyna Frankiewicz-Oprocha – za 

6. Adam Goch – za 

7. Waldemar Janusz – za 

8. Jerzy Kopacz – za 

9. Marcin Kotek – za 

10. Łukasz Krajewski – za 

11. Marcin Kucharczyk – za 

12. Ryszard Kulczycki – za 

13. Wojciech Litwicki – za 

14. Michał Płaza – za 

15. Łukasz Quirini-Popławski – za 

16. Marcin Rzeszowski – za 

17. Janusz Sitarski – za 

18. Bartosz Smok – za 

19. Bogdan Smok – za 

20. Stefan Suliński – za 

21. Turek Małgorzata – za 

 

Podsumowując głosowanie nad wprowadzeniem do porządku obrad druku projektu uchwały nr 

297: 

za – 21 

przeciw – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 0 

Punkt został wprowadzony do porządku obrad przyjmując nr 9. 

 

3. wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany 

rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VI Bronowice na rok 2022, 

druk nr 298. 

Prowadzący obrady poddał pod głosowanie imienne w/w wniosek: 

Radni głosowali w kolejności alfabetycznej wyczytywani przez Przewodniczącego p. Bogdana 

Smoka w następujący sposób: 

 

1. Waldemar Antosiewicz – za 

2. Wojciech Borkowski – za 

3. Marta Drużkowska – za 

4. Tomasz Fabiańczyk – za 

5. Katarzyna Frankiewicz-Oprocha – za 

6. Adam Goch – za 

7. Waldemar Janusz – za 

8. Jerzy Kopacz – za 

9. Marcin Kotek – za 

10. Łukasz Krajewski – za 

11. Marcin Kucharczyk – za 



12. Ryszard Kulczycki – za 

13. Wojciech Litwicki – za 

14. Michał Płaza – za 

15. Łukasz Quirini-Popławski – za 

16. Marcin Rzeszowski – za 

17. Janusz Sitarski – za 

18. Bartosz Smok – za 

19. Bogdan Smok – za 

20. Stefan Suliński – za 

21. Turek Małgorzata – za 

 

Podsumowując głosowanie nad wprowadzeniem do porządku obrad druku projektu uchwały nr 

298: 

za – 21 

przeciw – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 0 

Punkt został wprowadzony do porządku obrad przyjmując nr 10. 

 

4. wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyboru 

Wiceprzewodniczącego Komisji Kultury i Sztuki Rady Dzielnicy VI Bronowice, druk nr 299. 

Prowadzący obrady poddał pod głosowanie imienne w/w wniosek: 

Radni głosowali w kolejności alfabetycznej wyczytywani przez Przewodniczącego p. Bogdana 

Smoka w następujący sposób: 

 

1. Waldemar Antosiewicz – za 

2. Wojciech Borkowski – za 

3. Marta Drużkowska – za 

4. Tomasz Fabiańczyk – za 

5. Katarzyna Frankiewicz-Oprocha – za 

6. Adam Goch – za 

7. Waldemar Janusz – za 

8. Jerzy Kopacz – za 

9. Marcin Kotek – za 

10. Łukasz Krajewski – za 

11. Marcin Kucharczyk – za 

12. Ryszard Kulczycki – za 

13. Wojciech Litwicki – za 

14. Michał Płaza – za 

15. Łukasz Quirini-Popławski – za 

16. Marcin Rzeszowski – za 

17. Janusz Sitarski – za 

18. Bartosz Smok – za 

19. Bogdan Smok – za 

20. Stefan Suliński – za 

21. Turek Małgorzata – za 

 



Podsumowując głosowanie nad wprowadzeniem do porządku obrad druku projektu uchwały nr 

299: 

za – 21 

przeciw – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 0 

Punkt został wprowadzony do porządku obrad przyjmując nr 11. 

 

5. wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie budowy chodnika 

wzdłuż ul. Zakliki z Mydlnik wraz z budową przejścia dla pieszych, druk nr 300. 

Prowadzący obrady poddał pod głosowanie imienne w/w wniosek: 

Radni głosowali w kolejności alfabetycznej wyczytywani przez Przewodniczącego p. Bogdana 

Smoka w następujący sposób: 

 

1. Waldemar Antosiewicz – za 

2. Wojciech Borkowski – za 

3. Marta Drużkowska – za 

4. Tomasz Fabiańczyk – za 

5. Katarzyna Frankiewicz-Oprocha – za 

6. Adam Goch – za 

7. Waldemar Janusz – za 

8. Jerzy Kopacz – za 

9. Marcin Kotek – za 

10. Łukasz Krajewski – za 

11. Marcin Kucharczyk – za 

12. Ryszard Kulczycki – za 

13. Wojciech Litwicki – za 

14. Michał Płaza – za 

15. Łukasz Quirini-Popławski – za 

16. Marcin Rzeszowski – za 

17. Janusz Sitarski – za 

18. Bartosz Smok – za 

19. Bogdan Smok – za 

20. Stefan Suliński – za 

21. Turek Małgorzata – za 

 

Podsumowując głosowanie nad wprowadzeniem do porządku obrad druku projektu uchwały nr 

300: 

za – 21 

przeciw – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 0 

Punkt został wprowadzony do porządku obrad przyjmując nr 12. 

 

6. wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie przeniesienia 

środków finansowych na „Obsługę Dzielnic” w roku 2021, druk nr 301. 



Prowadzący obrady poddał pod głosowanie imienne w/w wniosek: 

Radni głosowali w kolejności alfabetycznej wyczytywani przez Przewodniczącego p. Bogdana 

Smoka w następujący sposób: 

 

1. Waldemar Antosiewicz – za 

2. Wojciech Borkowski – za 

3. Marta Drużkowska – za 

4. Tomasz Fabiańczyk – za 

5. Katarzyna Frankiewicz-Oprocha – za 

6. Adam Goch – za 

7. Waldemar Janusz – za 

8. Jerzy Kopacz – za 

9. Marcin Kotek – za 

10. Łukasz Krajewski – za 

11. Marcin Kucharczyk – za 

12. Ryszard Kulczycki – za 

13. Wojciech Litwicki – za 

14. Michał Płaza – za 

15. Łukasz Quirini-Popławski – za 

16. Marcin Rzeszowski – za 

17. Janusz Sitarski – za 

18. Bartosz Smok – za 

19. Bogdan Smok – za 

20. Stefan Suliński – za 

21. Turek Małgorzata – za 

 

Podsumowując głosowanie nad wprowadzeniem do porządku obrad druku projektu uchwały nr 

301: 

za – 21 

przeciw – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 0 

Punkt został wprowadzony do porządku obrad przyjmując nr 13. 

 

Ostatnim 14 punktem porządku obrad zostały „Oświadczenia i komunikaty”. 

 

Po uwzględnieniu powyższych zmian ustalono ostatecznie porządek obrad w następującej 

formie: 

 

1. Ustalenie porządku obrad, 

2. Opinia i wnioski w sprawie koncepcji projektowej wykonanej w ramach projektu Budżetu 

Obywatelskiego „TAK, dla parku przy forcie w Bronowicach” wykonanej na zlecenie 

Zarządu Zieleni Miejskiej w Krakowie, druk nr 290, 

3. Zmiana rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VI Bronowice 

na rok 2022, druk nr 291, 



4. Opinia w sprawie likwidacji progu zwalniającego na ul. Wesele w Krakowie, druk nr 

292, 

5. Opinia i wnioski w sprawie projektu budowlanego dla zadania dotyczącego przebudowy 

drogi publicznej ul. Hamernia na odcinku od ul. Na Błonie do zjazdu na działkę nr 326/10 

obr. 6 Krowodrza w Krakowie, druk nr 293, 

6. Powołanie Komisji ds. Budżetu Obywatelskiego Rady Dzielnicy VI Bronowice, druk nr 

294, 

7. Zmiana Uchwały Nr II/9/2019 Rady Dzielnicy VI Bronowice z dnia 29 stycznia  

2019 r. w sprawie powołania Komisji Informacji i Promocji Rady Dzielnicy VI 

Bronowice, druk nr 295, 

8. Wybór Wiceprzewodniczącego Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Rady Dzielnicy VI 

Bronowice, druk nr 296, 

9. Opinia do ustalenia warunków zabudowy dla inwestycji pn. „Budowa budynku 

mieszkalnego wielorodzinnego przy ul. Juliusza Lea”, druk nr 297, 

10. Zmiana rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VI Bronowice 

na rok 2022, druk nr 298, 

11. Wybór Wiceprzewodniczącego Komisji Kultury i Sztuki Rady Dzielnicy VI Bronowice, 

druk nr 299, 

12. Opinia i wniosek w sprawie budowy chodnika wzdłuż ul. Zakliki z Mydlnik wraz  

z budową przejścia dla pieszych, druk nr 300, 

13. Przeniesienie środków finansowych na „Obsługę Dzielnic” w roku 2021, druk nr 301, 

14. Oświadczenia i komunikaty. 

 

Po ustaleniu porządku obrad prowadzący p. Bogdan Smok poinformował, że w dniu 15.12.21 r. 

odbyła się w Centrum Kongresowym ICE jubileuszowa Gala 30-lecia powstania i działalności 

Dzielnic Krakowa, na której przewodniczący Rad Dzielnic odebrali tablice upamiętniającą to 

wydarzenie. Ponadto Przewodniczący Rady Miasta Krakowa na wniosek Przewodniczącego 

Rady Dzielnicy VI wyróżnił medalem jubileuszowym Towarzystwo Przyjaciół Bronowic oraz  

p. Kazimierza Skrzypka, prezesa Klubu Sportowego „Bronowianka”. P. Bogdan Smok 

podziękował również wszystkim radnym, którzy przyszli na jubileuszową galę. 

 

Ad. 2 

Projekt uchwały (druk nr 290) przygotowany przez Grupę Radnych w sprawie koncepcji 

projektowej wykonanej w ramach projektu Budżetu Obywatelskiego „TAK, dla parku przy forcie 

w Bronowicach” wykonanej na zlecenie Zarządu Zieleni Miejskiej w Krakowie. Projekt uchwały 

przeczytał p. Bogdan Smok. Projekt uchwały zreferowały p. Katarzyna Frankiewicz-Oprocha  

i p. Małgorzata Turek. 

Opinia Zarządu – pozytywna.  

W dyskusji głos zabrali: p. Marcin Rzeszowski i p. Łukasz Quirini-Popławski. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie imienne projekt uchwały w sprawie j. w. 

Radni głosowali w kolejności alfabetycznej wyczytywani przez Przewodniczącego p. Bogdana 

Smoka w następujący sposób: 

 

1. Waldemar Antosiewicz – za 

2. Wojciech Borkowski – za 



3. Marta Drużkowska – za 

4. Tomasz Fabiańczyk – za 

5. Katarzyna Frankiewicz-Oprocha – za 

6. Adam Goch – za 

7. Waldemar Janusz – za 

8. Jerzy Kopacz – za 

9. Marcin Kotek – za 

10. Łukasz Krajewski – za 

11. Marcin Kucharczyk – za 

12. Ryszard Kulczycki – za 

13. Wojciech Litwicki – za 

14. Michał Płaza – za 

15. Łukasz Quirini-Popławski – za 

16. Marcin Rzeszowski – za 

17. Janusz Sitarski – za 

18. Bartosz Smok – za 

19. Bogdan Smok – za 

20. Stefan Suliński – nieobecny 

21. Turek Małgorzata – za 

 

Podsumowując głosowanie nad projektem uchwały w sprawie koncepcji projektowej wykonanej 

w ramach projektu Budżetu Obywatelskiego „TAK, dla parku przy forcie w Bronowicach” 

wykonanej na zlecenie Zarządu Zieleni Miejskiej w Krakowie, druk nr 290: 

za – 20 

przeciw – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 1 

 

 Rada podjęła uchwałę nr XXXVIII/269/2021 
w sprawie koncepcji projektowej wykonanej w ramach projektu Budżetu 

Obywatelskiego „TAK, dla parku przy forcie w Bronowicach” wykonanej na 

zlecenie Zarządu Zieleni Miejskiej w Krakowie 

 

Ad. 3 

Projekt uchwały (druk nr 291) przygotowany przez Zarząd w sprawie zmiany rozdysponowania 

środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VI Bronowice na rok 2022. Projekt uchwały 

przeczytał i zreferował p. Bogdan Smok. 

Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej i Zieleni – pozytywna. 

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie imienne projekt uchwały w sprawie j. w. 

Radni głosowali w kolejności alfabetycznej wyczytywani przez Przewodniczącego p. Bogdana 

Smoka w następujący sposób: 

 

1. Waldemar Antosiewicz – za 

2. Wojciech Borkowski – za 

3. Marta Drużkowska – za 



4. Tomasz Fabiańczyk – za 

5. Katarzyna Frankiewicz-Oprocha – za 

6. Adam Goch – za 

7. Waldemar Janusz – za 

8. Jerzy Kopacz – za 

9. Marcin Kotek – za 

10. Łukasz Krajewski – za 

11. Marcin Kucharczyk – za 

12. Ryszard Kulczycki – za 

13. Wojciech Litwicki – za 

14. Michał Płaza – za 

15. Łukasz Quirini-Popławski – za 

16. Marcin Rzeszowski – za 

17. Janusz Sitarski – za 

18. Bartosz Smok – za 

19. Bogdan Smok – za 

20. Stefan Suliński – za 

21. Turek Małgorzata – za 

 

Podsumowując głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmiany rozdysponowania środków 

wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VI Bronowice na rok 2022, druk nr 291: 

za – 21 

przeciw – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 0 

 

 Rada podjęła uchwałę nr XXXVIII/270/2021 
w sprawie zmiany rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VI Bronowice na rok 2022 

 

Ad. 4 

Projekt uchwały (druk nr 292) przygotowany przez Zarząd w sprawie likwidacji progu 

zwalniającego na ul. Wesele w Krakowie. Projekt uchwały przeczytał i zreferował p. Bogdan 

Smok.  

Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej i Zieleni – pozytywna. 

Opinia Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa – pozytywna. 

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie imienne projekt uchwały w sprawie j. w. 

Radni głosowali w kolejności alfabetycznej wyczytywani przez Przewodniczącego p. Bogdana 

Smoka w następujący sposób: 

 

1. Waldemar Antosiewicz – za 

2. Wojciech Borkowski – za 

3. Marta Drużkowska – za 

4. Tomasz Fabiańczyk – za 

5. Katarzyna Frankiewicz-Oprocha – za 



6. Adam Goch – za 

7. Waldemar Janusz – za 

8. Jerzy Kopacz – za 

9. Marcin Kotek – za 

10. Łukasz Krajewski – za 

11. Marcin Kucharczyk – za 

12. Ryszard Kulczycki – za 

13. Wojciech Litwicki – za 

14. Michał Płaza – za 

15. Łukasz Quirini-Popławski – za 

16. Marcin Rzeszowski – za 

17. Janusz Sitarski – za 

18. Bartosz Smok – za 

19. Bogdan Smok – za 

20. Stefan Suliński – za 

21. Turek Małgorzata – za 

 

Podsumowując głosowanie nad projektem uchwały w sprawie likwidacji progu zwalniającego na 

ul. Wesele w Krakowie, druk nr 292: 

za – 21 

przeciw – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 0 

 

 Rada podjęła uchwałę nr XXXVIII/271/2021 
w sprawie likwidacji progu zwalniającego na ul. Wesele w Krakowie 

 

Ad. 5 

Projekt uchwały (druk nr 293) przygotowany przez Zarząd w sprawie projektu budowlanego dla 

zadania dotyczącego przebudowy drogi publicznej ul. Hamernia na odcinku od ul. Na Błonie do 

zjazdu na działkę nr 326/10 obr. 6 Krowodrza w Krakowie. Projekt uchwały przeczytał  

p. Bogdan Smok. Projekt uchwały zreferował p. Michał Płaza. 

Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej i Zieleni – pozytywna. 

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie imienne projekt uchwały w sprawie j. w. 

Radni głosowali w kolejności alfabetycznej wyczytywani przez Przewodniczącego p. Bogdana 

Smoka w następujący sposób: 

 

1. Waldemar Antosiewicz – za 

2. Wojciech Borkowski – za 

3. Marta Drużkowska – za 

4. Tomasz Fabiańczyk – za 

5. Katarzyna Frankiewicz-Oprocha – za 

6. Adam Goch – za 

7. Waldemar Janusz – za 

8. Jerzy Kopacz – za 



9. Marcin Kotek – za 

10. Łukasz Krajewski – za 

11. Marcin Kucharczyk – za 

12. Ryszard Kulczycki – za 

13. Wojciech Litwicki – za 

14. Michał Płaza – za 

15. Łukasz Quirini-Popławski – za 

16. Marcin Rzeszowski – za 

17. Janusz Sitarski – za 

18. Bartosz Smok – za 

19. Bogdan Smok – za  

20. Stefan Suliński – za 

21. Turek Małgorzata – za 

 

Podsumowując głosowanie nad projektem uchwały w sprawie projektu budowlanego dla zadania 

dotyczącego przebudowy drogi publicznej ul. Hamernia na odcinku od ul. Na Błonie do zjazdu 

na działkę nr 32610 obr. 6 Krowodrza w Krakowie, druk nr 293: 

za – 21 

przeciw – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 0 

 

 Rada podjęła uchwałę nr XXXVIII/272/2021 
w sprawie projektu budowlanego dla zadania dotyczącego przebudowy drogi 

publicznej ul. Hamernia na odcinku od ul. Na Błonie do zjazdu na działkę nr 

326/10 obr. 6 Krowodrza w Krakowie 

 

Ad. 6 

Projekt uchwały (druk nr 294) przygotowany przez Zarząd w sprawie powołania Komisji ds. 

Budżetu Obywatelskiego Rady Dzielnicy VI Bronowice. Projekt uchwały przeczytał i zreferował 

p. Bogdan Smok.  

Opinia Komisji Informacji i Promocji – pozytywna. 

 

Prowadzący obrady poinformował, że wpłynęła do niego poprawka do w/w projektu uchwały 

przygotowana przez p. Katarzynę Frankiewicz-Oprochę o następującej treści: 

 

§ 3 o treści: 

Zadania Komisji będą realizowane w szczególności w sprawach: 

1. komunikacji z mieszkańcami Dzielnicy poprzez artykuły w Gazecie Bronowickiej oraz 

poprzez stronę internetową dzielnicy, 

2. przeprowadzanie akcji informacyjnej na temat Budżetu Obywatelskiego, 

3. akcja informacyjna nad procesem składania wniosków i głosowania, 

4. koordynacja działań związanych z realizacją budżetu obywatelskiego w Dzielnicy VI 

Bronowice, 

5. współpraca z Wydziałami Urzędu Miasta Krakowa i miejskimi jednostkami w zakresie 

działania komisji, 



6. coroczna ocena efektów Budżetu Obywatelskiego dla Dzielnicy VI Bronowice, 

7. udział w posiedzeniach Rady Budżetu Obywatelskiego, 

8. innych publicznych o znaczeniu lokalnym. 

zmienia się następującą: 

Zadania Komisji będą realizowane w szczególności w sprawach: 

1. współpracy z jednostkami organizacyjnymi UMK oraz pozostałymi miejskimi jednostkami 

organizacyjnymi w zakresie działania Komisji, 

2. przeprowadzania akcji informacyjnej na temat Budżetu Obywatelskiego, 

3. ewaluacji Budżetu Obywatelskiego, 

4. współpracy z mieszkańcami i z organizacjami pozarządowymi, 

5. opiniowania i rekomendowania wydatkowania środków z realizowanych projektów 

Budżetu Obywatelskiego. 

 

Prowadzący otworzył dyskusję, w której głos zabrali: Tomasz Fabiańczyk, p. Adam Goch,  

p. Bogdan Smok, p. Janusz Sitarski, p. Wojciech Litwicki, p. Małgorzata Turek. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie imienne poprawkę do projektu uchwały  

w sprawie j. w.: 

Radni głosowali w kolejności alfabetycznej wyczytywani przez Przewodniczącego p. Bogdana 

Smoka w następujący sposób: 

 

1. Waldemar Antosiewicz – za 

2. Wojciech Borkowski – za 

3. Marta Drużkowska – za 

4. Tomasz Fabiańczyk – za 

5. Katarzyna Frankiewicz-Oprocha – za 

6. Adam Goch – za 

7. Waldemar Janusz – za 

8. Jerzy Kopacz – za 

9. Marcin Kotek – za 

10. Łukasz Krajewski – za 

11. Marcin Kucharczyk – wstrzymał się 

12. Ryszard Kulczycki – za 

13. Wojciech Litwicki – za 

14. Michał Płaza – za 

15. Łukasz Quirini-Popławski – za 

16. Marcin Rzeszowski – za 

17. Janusz Sitarski – za 

18. Bartosz Smok – wstrzymał się 

19. Bogdan Smok – za 

20. Stefan Suliński – za 

21. Turek Małgorzata – za 

 

Podsumowując głosowanie nad poprawką radnej Katarzyny Frankiewicz-Oprochy do (druku nr 

294) projektu uchwały: 



za – 19 

przeciw – 0 

wstrzymujących się – 2 

nieobecnych – 0 

Poprawka została przyjęta. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie imienne projekt uchwały  

z uwzględnieniem przyjętej poprawki w sprawie j. w. 

Radni głosowali w kolejności alfabetycznej wyczytywani przez Przewodniczącego  

p. Bogdan Smoka w następujący sposób: 

 

1. Waldemar Antosiewicz – za 

2. Wojciech Borkowski – za 

3. Marta Drużkowska – za 

4. Tomasz Fabiańczyk – za 

5. Katarzyna Frankiewicz-Oprocha – za 

6. Adam Goch – za 

7. Waldemar Janusz – za 

8. Jerzy Kopacz – za 

9. Marcin Kotek – za 

10. Łukasz Krajewski – za 

11. Marcin Kucharczyk – wstrzymał się 

12. Ryszard Kulczycki – za 

13. Wojciech Litwicki – za 

14. Michał Płaza – za 

15. Łukasz Quirini-Popławski – za 

16. Marcin Rzeszowski – za 

17. Janusz Sitarski – za 

18. Bartosz Smok – za 

19. Bogdan Smok – za 

20. Stefan Suliński – za 

21. Turek Małgorzata – za 

 

Podsumowując głosowanie nad projektem uchwały w sprawie powołania Komisji ds. Budżetu 

Obywatelskiego Rady Dzielnicy VI Bronowice, druk nr 294 z uwzględnioną poprawką: 

za – 20 

przeciw – 0 

wstrzymujących się – 1 

nieobecnych – 0 

 

 Rada podjęła uchwałę nr XXXVIII/273/2021 
w sprawie powołania Komisji ds. Budżetu Obywatelskiego Rady Dzielnicy VI 

Bronowice 

 

 

 

 



Ad. 7 

Projekt uchwały (druk nr 295) przygotowany przez Zarząd w sprawie zmiany Uchwały Nr 

II/9/2019 Rady Dzielnicy VI Bronowice z dnia 29 stycznia 2019 r. w sprawie powołania Komisji 

Informacji i Promocji Rady Dzielnicy VI Bronowice. Projekt uchwały przeczytał p. Bogdan 

Smok.  

Opinia Komisji Informacji i Promocji – pozytywna. 

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie imienne projekt uchwały w sprawie j. w. 

Radni głosowali w kolejności alfabetycznej wyczytywani przez Przewodniczącego p. Bogdana 

Smoka w następujący sposób: 

 

1. Waldemar Antosiewicz – za 

2. Wojciech Borkowski – za 

3. Marta Drużkowska – za 

4. Tomasz Fabiańczyk – za 

5. Katarzyna Frankiewicz-Oprocha – za 

6. Adam Goch – za 

7. Waldemar Janusz – za 

8. Jerzy Kopacz – za 

9. Marcin Kotek – za 

10. Łukasz Krajewski – za 

11. Marcin Kucharczyk – za 

12. Ryszard Kulczycki – za 

13. Wojciech Litwicki – za 

14. Michał Płaza – nieobecny 

15. Łukasz Quirini-Popławski – za 

16. Marcin Rzeszowski – za 

17. Janusz Sitarski – wstrzymał się 

18. Bartosz Smok – za 

19. Bogdan Smok – za  

20. Stefan Suliński – za 

21. Turek Małgorzata – wstrzymała się 

 

Podsumowując głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr II/9/2019 

Rady Dzielnicy VI Bronowice z dnia 29 stycznia 2019 r. w sprawie powołania Komisji 

Informacji i Promocji Rady Dzielnicy VI Bronowice, druk nr 295: 

za – 18 

przeciw – 0 

wstrzymujących się – 2 

nieobecnych – 1 

 

 Rada podjęła uchwałę nr XXXVIII/274/2021 
w sprawie zmiany Uchwały Nr II/9/2019 Rady Dzielnicy VI Bronowice z dnia 29 

stycznia 2019 r. w sprawie powołania Komisji Informacji i Promocji Rady 

Dzielnicy VI Bronowice 

 



Ad. 8 

Projekt uchwały (druk nr 296) przygotowany przez Komisję Zdrowia i Spraw Społecznych  

w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Rady 

Dzielnicy VI Bronowice. Projekt uchwały przeczytał p. Bogdan Smok. Projekt uchwały 

zreferował p. Janusz Sitarski. 

W dyskusji głos zabrali: p. Jerzy Kopacz i p. Janusz Sitarski. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie imienne projekt uchwały w sprawie j. w. 

Radni głosowali w kolejności alfabetycznej wyczytywani przez Przewodniczącego p. Bogdana 

Smoka w następujący sposób: 

 

1. Waldemar Antosiewicz – za 

2. Wojciech Borkowski – za 

3. Marta Drużkowska – za 

4. Tomasz Fabiańczyk – za 

5. Katarzyna Frankiewicz-Oprocha – za 

6. Adam Goch – za 

7. Waldemar Janusz – za 

8. Jerzy Kopacz – za 

9. Marcin Kotek – za 

10. Łukasz Krajewski – za 

11. Marcin Kucharczyk – za 

12. Ryszard Kulczycki – za 

13. Wojciech Litwicki – za 

14. Michał Płaza – nieobecny 

15. Łukasz Quirini-Popławski – za 

16. Marcin Rzeszowski – za 

17. Janusz Sitarski – za 

18. Bartosz Smok – za 

19. Bogdan Smok – za  

20. Stefan Suliński – nieobecny 

21. Turek Małgorzata – za 

 

Podsumowując głosowanie nad projektem uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego 

Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Rady Dzielnicy VI Bronowice, druk nr 296: 

za – 19 

przeciw – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 2 

 

 Rada podjęła uchwałę nr XXXVIII/275/2021 
w sprawie Wybór Wiceprzewodniczącego Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych 

Rady Dzielnicy VI Bronowice 

 

Ad. 9 

Projekt uchwały (druk nr 297) przygotowany przez Komisję Zagospodarowania Przestrzennego  

i Ochrony Środowiska w sprawie opinii do ustalenia warunków zabudowy dla inwestycji pn. 



„Budowa budynku mieszkalnego wielorodzinnego przy ul. Juliusza Lea”. Projekt uchwały 

przeczytał p. Bogdan Smok. Projekt uchwały zreferowali p. Marta Drużkowska i p. Wojciech 

Borkowski. 

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie imienne projekt uchwały w sprawie j. w. 

Radni głosowali w kolejności alfabetycznej wyczytywani przez Przewodniczącego p. Bogdana 

Smoka w następujący sposób: 

 

1. Waldemar Antosiewicz – nieobecny 

2. Wojciech Borkowski – za 

3. Marta Drużkowska – za 

4. Tomasz Fabiańczyk – za 

5. Katarzyna Frankiewicz-Oprocha – za 

6. Adam Goch – za 

7. Waldemar Janusz – za 

8. Jerzy Kopacz – za 

9. Marcin Kotek – za 

10. Łukasz Krajewski – za 

11. Marcin Kucharczyk – za 

12. Ryszard Kulczycki – za 

13. Wojciech Litwicki – za 

14. Michał Płaza – nieobecny 

15. Łukasz Quirini-Popławski – za 

16. Marcin Rzeszowski – za 

17. Janusz Sitarski – za 

18. Bartosz Smok – za 

19. Bogdan Smok – za  

20. Stefan Suliński – za 

21. Turek Małgorzata – za 

 

Podsumowując głosowanie nad projektem uchwały w sprawie opinii do ustalenia warunków 

zabudowy dla inwestycji pn. „Budowa budynku mieszkalnego wielorodzinnego przy ul. Juliusza 

Lea”, druk nr 297: 

za – 19 

przeciw – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 2 

 

 Rada podjęła uchwałę nr XXXVIII/276/2021 
w sprawie opinii do ustalenia warunków zabudowy dla inwestycji pn. „Budowa 

budynku mieszkalnego wielorodzinnego przy ul. Juliusza Lea” 

 

P. Wojciech Borkowski podziękował p. Marcie Drużkowskiej i p. Łukaszowi Krajewskiemu za 

pomoc i pracę włożoną w przygotowanie w/w projektu uchwały. 

 

 



Ad. 10 

Projekt uchwały (druk nr 298) przygotowany przez Komisję Kultury i Sztuki w sprawie zmiany 

rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VI Bronowice na rok 2022. 

Projekt uchwały przeczytał p. Bogdan Smok.  

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie imienne projekt uchwały w sprawie j. w. 

Radni głosowali w kolejności alfabetycznej wyczytywani przez Przewodniczącego p. Bogdana 

Smoka w następujący sposób: 

 

1. Waldemar Antosiewicz – za 

2. Wojciech Borkowski – za 

3. Marta Drużkowska – nieobecna 

4. Tomasz Fabiańczyk – za 

5. Katarzyna Frankiewicz-Oprocha – za 

6. Adam Goch – za 

7. Waldemar Janusz – za 

8. Jerzy Kopacz – za 

9. Marcin Kotek – za 

10. Łukasz Krajewski – za 

11. Marcin Kucharczyk – za 

12. Ryszard Kulczycki – za 

13. Wojciech Litwicki – za 

14. Michał Płaza – nieobecny 

15. Łukasz Quirini-Popławski – nieobecny 

16. Marcin Rzeszowski – za 

17. Janusz Sitarski – za 

18. Bartosz Smok – za 

19. Bogdan Smok – za  

20. Stefan Suliński – nieobecny 

21. Turek Małgorzata – za 

 

Podsumowując głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmiany rozdysponowania środków 

wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VI Bronowice na rok 2022, druk nr 298: 

za – 17 

przeciw – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 4 

 

 Rada podjęła uchwałę nr XXXVIII/277/2021 
w sprawie zmiany rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VI Bronowice na rok 2022 

 

Ad. 11 

Projekt uchwały (druk nr 299) przygotowany przez Komisję Kultury i Sztuki w sprawie wyboru 

Wiceprzewodniczącego Komisji Kultury i Sztuki Rady Dzielnicy VI Bronowice. Projekt 

uchwały przeczytał p. Bogdan Smok.  



W dyskusji glos zabrali: p. Marcin Kotek, p. Tomasz Fabiańczyk, p. Bogdan Smok. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie imienne projekt uchwały w sprawie j. w. 

Radni głosowali w kolejności alfabetycznej wyczytywani przez Przewodniczącego p. Bogdana 

Smoka w następujący sposób: 

 

1. Waldemar Antosiewicz – nieobecny 

2. Wojciech Borkowski – za 

3. Marta Drużkowska – nieobecna 

4. Tomasz Fabiańczyk – za 

5. Katarzyna Frankiewicz-Oprocha – za 

6. Adam Goch – za 

7. Waldemar Janusz – za 

8. Jerzy Kopacz – za 

9. Marcin Kotek – za 

10. Łukasz Krajewski – za 

11. Marcin Kucharczyk – nieobecny 

12. Ryszard Kulczycki – za 

13. Wojciech Litwicki – za 

14. Michał Płaza – nieobecny 

15. Łukasz Quirini-Popławski – za 

16. Marcin Rzeszowski – za 

17. Janusz Sitarski – za 

18. Bartosz Smok – za 

19. Bogdan Smok – za  

20. Stefan Suliński – za 

21. Turek Małgorzata – za 

 

Podsumowując głosowanie nad projektem uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego 

Komisji Kultury i Sztuki Rady Dzielnicy VI Bronowice, druk nr 299: 

za – 17 

przeciw – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 4 

 

 Rada podjęła uchwałę nr XXXVIII/278/2021 
w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Komisji Kultury i Sztuki Rady 

Dzielnicy VI Bronowice 

 

Ad. 12 

Projekt uchwały (druk nr 300) przygotowany przez Komisję Gospodarki Komunalnej i Zieleni  

w sprawie budowy chodnika wzdłuż ul. Zakliki z Mydlnik wraz z budową przejścia dla pieszych. 

Projekt uchwały przeczytał p. Bogdan Smok. Projekt uchwały zreferował p. Adam Goch. 

W dyskusji głos zabrał: p. Bogdan Smok. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie imienne projekt uchwały w sprawie j. w. 

Radni głosowali w kolejności alfabetycznej wyczytywani przez Przewodniczącego p. Bogdana 



Smoka w następujący sposób: 

 

1. Waldemar Antosiewicz – nieobecny 

2. Wojciech Borkowski – za 

3. Marta Drużkowska – nieobecna 

4. Tomasz Fabiańczyk – za 

5. Katarzyna Frankiewicz-Oprocha – za 

6. Adam Goch – za 

7. Waldemar Janusz – za 

8. Jerzy Kopacz – za 

9. Marcin Kotek – za 

10. Łukasz Krajewski – za 

11. Marcin Kucharczyk – za 

12. Ryszard Kulczycki – za 

13. Wojciech Litwicki – za 

14. Michał Płaza – nieobecny 

15. Łukasz Quirini-Popławski – za 

16. Marcin Rzeszowski – za 

17. Janusz Sitarski – za 

18. Bartosz Smok – za 

19. Bogdan Smok – za  

20. Stefan Suliński – za 

21. Turek Małgorzata – za 

 

Podsumowując głosowanie nad projektem uchwały w sprawie budowy chodnika wzdłuż  

ul. Zakliki z Mydlnik wraz z budową przejścia dla pieszych, druk nr 300: 

za – 18 

przeciw – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 3 

 

 Rada podjęła uchwałę nr XXXVIII/279/2021 
w sprawie budowy chodnika wzdłuż ul. Zakliki z Mydlnik wraz z budową przejścia 

dla pieszych 

 

Ad. 13 

Projekt uchwały (druk nr 301) przygotowany przez Zarząd w sprawie przeniesienia środków 

finansowych na „Obsługę Dzielnic” w roku 2021. Projekt uchwały przeczytał i zreferował  

p. Bogdan Smok.  

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie imienne projekt uchwały w sprawie j. w. 

Radni głosowali w kolejności alfabetycznej wyczytywani przez Przewodniczącego p. Bogdana 

Smoka w następujący sposób: 

 

1. Waldemar Antosiewicz – nieobecny 

2. Wojciech Borkowski – za 



3. Marta Drużkowska – nieobecna 

4. Tomasz Fabiańczyk – za 

5. Katarzyna Frankiewicz-Oprocha – za 

6. Adam Goch – za 

7. Waldemar Janusz – za 

8. Jerzy Kopacz – za 

9. Marcin Kotek – za 

10. Łukasz Krajewski – za 

11. Marcin Kucharczyk – za 

12. Ryszard Kulczycki – za 

13. Wojciech Litwicki – za 

14. Michał Płaza – nieobecny 

15. Łukasz Quirini-Popławski – za 

16. Marcin Rzeszowski – za 

17. Janusz Sitarski – za 

18. Bartosz Smok – za 

19. Bogdan Smok – za  

20. Stefan Suliński – za 

21. Turek Małgorzata – za 

 

Podsumowując głosowanie nad projektem uchwały w sprawie przeniesienia środków 

finansowych na „Obsługę Dzielnic” w roku 2021, druk nr 301: 

za – 18 

przeciw – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 3 

 

 Rada podjęła uchwałę nr XXXVIII/280/2021 
w sprawie przeniesienia środków finansowych na „Obsługę Dzielnic” w roku 2021 

 

Ad. 14 

Głos zabrali:  

1. P. Adam Goch: 

• Poprosił o zaktualizowanie składów komisji merytorycznych na stronie internetowej 

Dzielnicy VI. 

2. P. Tomasz Fabiańczyk: 

• Wyraził wdzięczność i zadowolenie z powołania Komisji ds. Budżetu Obywatelskiego. 

3. P. Marcin Kotek: 

• Poprosił o przesłanie pisma, które przygotuje do Zarządu Dróg Miasta Krakowa  

w sprawie zabezpieczenia drogi dojazdowej przy ul. Kurozwęckiego. 

4. P. Małgorzata Turek: 

• Poinformował, że nie mogła uczestniczyć w posiedzeniach Komisji Informacji i Promocji 

oraz Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa ponieważ prowadzone były w trybie 

stacjonarnym i nie otrzymała linka do spotkania. Poprosiła o interwencję w tej sprawie. 

• Zgłosiła problem z parkowaniem samochodów na terenach zielonych i braku reakcji ze 

strony Straży Miejskiej. 

• Zgłosił problem z bezdomnymi przebywającymi w rejonie ul. Krzywy Zaułek 3, którzy 



piją alkohol i zaśmiecają teren. 

5. P. Łukasz Krajewski: 

• Poprosił o interwencję w sprawie sklepu alkoholowego przy ul. Krzywy Zaułek gdzie 

dochodzi do nieprzyjemnych sytuacji względem przechodniów. 

• Zgłosił, że po remoncie chodnika przy ul. Krzywy Zaułek pozostawiono bardzo duży 

nieporządek na terenie zielonym i w związku z tym mieszkańcu traktują ten obszar jako 

klepisko do parkowania. Dyskusja: p. Bogdan Smok i p. Łukasz Krajewski. 

6. P. Bogdan Smok: 

• Poinformował, że jeśli ktoś zaparkował na terenie zielonym, na którym nie ma trawy albo 

jest szczątkowa to Straż Miejska nie interweniuje ponieważ nie dochodzi do zniszczenia 

zieleni i nie ma możliwości egzekwowania zakazu parkowania na terenie zielonym. 

• Jeśli chodzi sklep przy ul. Krzywy Zaułek do zostaje wysłane pismo do Policji i Straży 

Miejskiej o kontrolę tego obszaru. Dyskusja: p. Bogdan Smok, p. Małgorzata Turek,  

p. Łukasz Krajewski. 

• Poinformował, że przewodniczący komisji decyduje w jakim trybie odbywa się 

posiedzenie i nie mam możliwości wywierania żadnej presji w tej sprawie. Dyskusja:  

p. Małgorzata Turek, p. Bogdan Smok. 

7. P. Ryszard Kulczycki: 

• Poinformował, że ułatwi uczestnictwo radnych w Komisji Praworządności  

i Bezpieczeństwa w trybie zdalny. 

8. P. Bartosz Smok: 

• Zwrócił uwagą, że zawsze można wcześniej zadzwonić i zgłosić problem na komisję. 

9. P. Łukasz Quirini-Popławski: 

• Poprosił o ustalenie zasad udostępniania zakupionej kamery. 

• Potwierdził, że problem parkowania na terenach zielonych gdzie nie występuje trawa jest 

duży, w związku z czym zaproponował, aby Zarząd wystosowała prośbę do służb  

o konkretną wykładnie prawa w tym zakresie. 

10. P. Wojciech Litwicki: 

• Podziękował za podjęcie uchwały powołującej Komisję ds. Budżetu Obywatelskiego oraz 

przyjęcie uchwał związanych z wyborem wiceprzewodniczących. W szczególności 

podziękował p. Katarzynie Frankiewicz-Oprosze, p. Waldemarowi Antosiewiczowi  

i p. Tomaszowi Fabiańczykowi, p. Marcinowi Kotkowi i p. Januszowi Sitarskiemu za 

aktywny udział w utworzeniu Komisji ds. Budżetu Obywatelskiego. 

• Stwierdził, że w ramach Komisji Gospodarki Komunalnej i Zieleni należałoby 

przygotować wystąpienie do Straży Miejskiej w sprawie parkowania na terenach 

zielonych. 

11. P. Adam Goch: 

• Zapytał p. Marcina Rzeszowskiego i p. Łukasza Quirini-Popławskiego czy byli 

zapraszani do udziału w Komisji ds. Budżetu Obywatelskiego. P. Marcin Rzeszowski – 

tak, p. Łukasz Quirini-Popławski – nie. Dyskusja: p. Wojciech Litwicki, p. Adam Goch.  

12. P. Marcin Rzeszowski: 

• Zwrócił się do p. Adama Gocha z pytaniem kiedy dowiedział się o propozycji powołania 

Komisji ds. Budżetu Obywatelskiego i w związku z tym czemu nie zgłosił swojego 

akcesu do jej składu. Dyskusja: p. Marcin Rzeszowski, p. Adam Goch, p. Janusz Sitarski, 

p. Bogdan Smok, p. Łukasz Quirini-Popławski. 

 



13. P. Ryszard Kulczycki: 

• Podziękował wszystkim za miniony rok i złożył życzenia świąteczne. 

14. P. Bogdan Smok: 

• Poinformował, że w tym ostatnim punkcie mają być składane oświadczenia i komunikaty 

a nie prowadzona dyskusja. 

• Złożył życzenia świąteczno-noworoczne. 

• Poinformował, że termin kolejnej sesji będzie ustalony w późniejszym czasie  

w zależności od potrzeby podziału dodatkowych środków na rok 2022. 

 

 

Prowadzący p. Bogdan Smok zamknął obrady XXXVIII sesji Rady Dzielnicy VI Miasta 

Krakowa.  

 

 

                  Przewodniczący Rady 

Dzielnicy VI Bronowice 

 

                                                                                            Bogdan Smok  

 

 

Protokół sporządził: 
Jacek Łaz 


